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Region Gävleborgs Pensionärsråd 
 

Datum: 2024-03-06  
   

Tid: 13.00 – 17.00  
   

Plats: Styrelserummet, Regionkontoret, Gävle  
   

Närvarande: Patrik Stenvard (M) 
Lena Wejander, PRO 
Maj-Britt Norlander, PRO 
Bengt-Åke Lindblom, PRO 
Inger Engvers, SPF 
Curt Sandberg, RPG 
Kerstin Wadelius, PRO 
Anders Wallin, SPF 
Rurik Löfmark, SPF 
Marie-Louise Dangardt (S) 
Jennie Forsblom (KD) 
Henrik Olofsson (SVG) 

Ordförande 
Vice ordförande 

   
 

 

 

 

 

Dagordning 
 

1. Sammanträdets öppnande 

 

2. Godkännande av dagordning 

• Dagordningen godkänns med följande tillägg. 

• Medborgarförslag från Kerstin Wadelius och fråga från Rurik 

Löfmark läggs till under övriga frågor.  

 

3. Val av protokolljusterare 

• Rurik Löfmark utses att tillsammans med ordförande justera 

protokollet. 

 

4. Hjälpmedel 

• Ulf Persson, Förvaltningschef hjälpmedel SAM, informerar om 

Hjälpmedel SAMs verksamhet. Presentationen skickas ut med 

protokollet.  
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5. Information om hjälpmedelspolicy 

• Jennie Forsblom (KD) informerar om arbetet med att uppdatera 

hjälpmedelspolicyn. Policyn kommer gå ut på remiss från hälso- 

och sjukvårdsnämnden. Länk till avgiftshandboken.  

Avgiftshandbok – patientavgifter - Region Gävleborg 

(regiongavleborg.se) 

 

6. Svar på frågor från Martin Andersson, hälso- och sjukvårdsdirektör 

• Fråga: Information kring situationen på akuten, Gävle sjukhus, - 

hur funkar flödet, ska man verkligen behöva vänta utanför mm.  

Svar: Flödet är inte bra idag och man håller på att bygga om för 

att föbättra flödet vilket ska vara klart i april.  

• Fråga: Bemanningssituationen – konsekvenser vid minskade 

antal hyrläkare/hyrsköterskor, ökade köer mm.  

Svar: Vi har inte sett några större konsekvenser ännu. Det har 

hittills arbetats med att minska inhyrningen av sjuksköterskor. 

Under våren kommer man även att börja arbeta med att minska 

inhyrningen av allmänläkare. Hälso- och sjukvården rekryterar 

och ska arbeta med förändrade arbetssätt för att minimera 

påverkan. Man arbetar aktivt för att göra det mer attraktivt att 

arbeta som anställd istället för som inhyrd.  

• Fråga: Information/förtydligande om ”nedläggning” av 1177 och 

överflyttning till Min vård Gävleborg. Vilka förändringar har gjorts 

inom 1177? 

Svar: 1177 är ett etablerat nummer som kommer vara kvar, 

däremot har man arbetat med att ändra triagemotor till Min vård 

Gävleborg. Förändringen ska inte märkas för invånarna. 

Pensionärsrådet poängterar att det är viktigt att man inte tar bort 

möjligheten att nå sjukvården via telefon.  

• Fråga: Benskörhet – övergripande information samt hur det ser ut 

i länet. Ny utrustning och osteoporosutbildning?  

https://www.regiongavleborg.se/samverkanswebben/halsa-vard-tandvard/kunskapsstod-och-rutiner/avgiftshandbok--patientavgifter/
https://www.regiongavleborg.se/samverkanswebben/halsa-vard-tandvard/kunskapsstod-och-rutiner/avgiftshandbok--patientavgifter/
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Svar: Martin har inte hört något om osteoporosutbildning men tar 

med sig frågan. Det har skapats en ny vårdkedja kring osteoporos 

som Martin berättar om. Förebyggande arbete är viktigt. Det är 

inte budgeterat för ny utrustning. Presentation skickas ut med 

protokollet. 

• Fråga: Önskan från pensionärsorganisationerna om att kunna få 

viss information i förväg så de kan ”mota Olle i grind” när de får 

frågor från medlemma.  

Svar: Martin instämmer att det är viktigt att få ut information men 

även dialog i vissa frågor.  

• Fråga: Kö till ögon resp öron?  

Svar: Det är viss kö men inte lika illa som på hud och proteser.  

• Fråga: Fråga om kloka kliniska val.  

Svar: Hälso- och sjukvården arbetar med personcentrerad vård.  

• Fråga: Fråga om vaccinering av bältros och RS.  

Svar: Det är en politisk fråga om avgifter och politiken följer 

rekommendationerna från folkhälsomyndigheten.  

• Frågan lyfts om parkeringsplatser i anslutning till sjukhusens 

ingångar. Frågan ligger inte i första hand hos hälso- och 

sjukvården utan i fastighetsförvaltningen.  

 

7. Remiss ”Ökad kontroll över tandvårdssektorn”  

• Robert Bohlin, bedömningstandläkare på beställarenheten för 

tandvård, informerar om remissen Ökad kontroll över 

tandvårdssektorn. Presentationen skickas ut med protokollet.  

 

8. Handbok för Hälsoval  

• Kristina Ericson, avdelningschef hälsoval- och 

tandvårdsavdelningen, informerar om handbok för hälsoval 

2025. Presentationen skickas ut med protokollet. 

 

 

9. Aktuellt i Region Gävleborg - Patrik Stenvard (M) informerar: 
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• Det har införts avgifter för covidvaccin och man följer 

folkhälsomyndighetens rekomendation om målgrupper som har fri 

vaccinering.  

• Framtidens sjukvård. Regionen kommer påbörja ett arbete med 

att se över behoven och förväntningarna inom sjukvården på 

längre sikt och hur man bäst kan bemöta detta. Frågan kommer 

komma tillbaka till pensionärsrådet och Patrik Stenvard (M) lyfter 

att pensionärsorganisationerna kan börja fundera redan nu på 

vilka förväntningar man har på sjukvården på längre sikt.  

• Det har varit mycket missförstånd i media om kollektivtrafiken och 

vad som gäller för reskassa och avgifter. Ett arbete kommer 

påbörjas för att snabba på påstigning på bussarna, exempelvis 

genom att det ska löna sig att köpa biljetter i förväg. Man har även 

tittat på zonindelningen och vill minska antalet zoner. Alexander 

Hägg (M) kan komma och berätta mer om det vid något 

kommande möte.  

 

 

10. Övriga frågor 

• Medborgarförslag om rullatorer på bussarna har lämnats in av 

Kerstin Wadelius.  

• Rurik Löfmark undrar vad som hänt med hans frågor från 

föregående möte.  

• Region Gävleborg kommer inte ha några aktiviteter på 

Almedalen.  

• Vad kan man ta bort administrativt? Besparingar har gjorts i 

central administration. Man tittat även på vilka administrativa 

sysslor som kan minskas på inom hälso- och sjukvården.  

• Rurik Löfmark föreslår att vi ska ta upp information om geriatrik 

och minnesmottagningen på kommande möte.  

 

11. Sammanträdet avslutas 
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